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Geachte leden van de Eerste Kamer, 

Met grote zorgen hebben wij vorige week vernomen dat het kabinet fors gaat bezuinigen op de 
medisch-specialistische zorg om het terugdraaien van bezuinigingen op de onderwijsbegroting 
mogelijk te maken. Deze bezuinigingen staan haaks op de noodzaak om tot oplossingen te komen 
voor de oplopende personeelstekorten in de zorg. Morgen ligt in de commissies VWS en OCW van 
de Eerste Kamer voor hoe u het begrotingswetsvoorstel VWS en OCW 2025 wenst te behandelen. 
Wij verzoeken u met klem de stemming over de VWS en OCW begroting 2025 op te schorten en 
hierover in gesprek te gaan met de ministers van VWS en OCW 

In het akkoord over de onderwijsbezuinigingen is besloten de zorg vanaf 2027 jaarlijks met ruim 
€300 miljoen te korten via de VWS-begroting. De consequenties van deze forse bezuinigingen zijn 
onvoldoende in kaart gebracht. De NFU, NVZ, FMS, V&VN en ZKN voorzien dat de bezuinigingen 
grote negatieve consequenties zullen hebben op onder andere het opleiden en bijscholen van 
verpleegkundigen en andere zorgprofessionals. Deze bij- en nascholing is niet alleen cruciaal om 
zorgprofessionals te voorzien van de juiste vaardigheden voor een veranderende zorgvraag, maar 
ook voor het behoud van personeel en aantrekkelijk werkgeverschap. Ook de voorgestelde 
generieke bezuiniging op het MSZ-kader gaat de toegankelijkheid van zorg en daarmee vooral de 
patiënt raken. De zorg staat voor grote uitdagingen met oplopende arbeidsmarkttekorten en een 
toenemende zorgvraag. Extra bezuinigingen zijn onverantwoord. Het is cruciaal dat de MSZ-sector 
de komende jaren kan blijven investeren in haar medewerkers die het hart vormen van de zorg. 

Wij vinden het onbegrijpelijk dat het kabinet deze bezuinigingen wil doorvoeren, zonder dat de 
uitvoerbaarheid en wenselijkheid van deze maatregelen voldoende zijn onderzocht. Daarom vragen 
wij u alvorens u over gaat met de stemmingen over de begroting van VWS en OCW hierover met de 
minister in gesprek te gaan. Uiteraard zijn wij meer dan bereid uw mogelijke vragen hierover te 
beantwoorden. 

Mede namens, 

Met vriendelijke groet, 

dr. H.J.M.M. Mertens 
Voorzitter NFU  
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